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Zápis z 10. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 6. 11. 2018 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, P. Bednář, P. Náprstek, M. Doktor, P. Mokrý  
omluveni: P. Hottmar, Z. Krpata   
hosté:       T. Ježek, J. Adam 
   
 
1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 

 

 
□ 

 

 
 

□ 

 
 

□ 

 
 
 

□ 

 

Ú - 1/8/18 byl splněn: Připravená zpráva STK k činnosti NOC-VS Račice s výčtem nedostatků při pořádání 

závodů v Račicích a žádost pro NOC o nápravu při pořádání hlavních domácích závodů v roce 2019 byla 

zpracována a bude uplatněna na zasedání Výboru NOC, které se uskuteční dne 8.11.                     
 

Ú - 1/9/18 trvá: Hodnocení činnosti Komise rozhodčích - STK ve spolupráci s Komisí rozhodčích vypracuje 

zprávu o práci rozhodčích se zaměřením na vyhodnocení nového způsobu odměňování rozhodčích zavedený 

v letošním roce.                                                                  
 

Ú - 2/8/18 byl splněn: Příprava termínové listiny hlavních domácích závodů 2019, termínová listina hlavních 

domácích závodů byla schválena výborem a následně zveřejněna. 
         

Ú- 2/9/18 byl splněn: Výběr pořadatelů hlavních závodů, výběrové řízení na pořadatele M-ČR dlouhé tratě, 

Českého poháru na dlouhých tratích a nominačního závodu v maratónu bylo vypsáno a zveřejněno. Přihlášky 

lze podávat do konce roku.                         
 

Zpráva STK pro písemné materiály k valné hromadě – Z. Krpata dodal souhrnnou zprávu o činnosti STK za 

rok 2018 k přípravě komplexní informace pro delegáty valné hromady. 
 

□ 

 

 

 

 
□ 

 

Ú- 1/7/18 je plněn: Budoucnost programu M-ČR - Anketa k programu M-ČR 2019 byla distribuována do 

členských oddílů, konečný termín na zaslání stanovisek oddílů je 15. 11. 2018. Spolu s podklady pro anketu 

bylo oddílům rozesláno i upozornění na aktualizaci svazové registrace a vyžádání potvrzení o pravosti údajů 

pro aktualizaci databáze oddílů SRK, doplněné o adresy bydliště jednotlivých registrovaných členů. Konečným 

termínem dodání potvrzení o pravosti údajů je valné hromada SRK ČSK (1. 12. 2018). 
 

Školení vodní záchranné služby - Informace ke školení vodní záchranné služby bude podána Z. Krpatou na 

valné hromadě, kde zjistí předběžný zájem. Školení je domluveno na leden 2019, termín bude upřesněn. 
                                            

□ 

 

 

 
□ 

 

Ú- 2/5/18 je plněn: Certifikáty svazových trenérských licencí B a C - Seznam trenérů bude doplněn o chybějící 

jména, dle dostupných absolventských seznamů školení trenérů a údajů doplněných oddíly (viz výše). Pro již 

vyškolené trenéry licence C bude SRK ČSK v případě jejich zájmu připravena vystavit a zaslat certifikát 

potvrzující získání kvalifikace C.  
 

Pořadí ČP 2018 oddílů a jednotlivců – hodnocení ČP oddílů a jednotlivců 2018 bylo uzavřeno a pořadí 

schváleno výborem. Poháry pro vítěze M-ČR klubů a ČP veteránů k předání na VH SRK ČSK zajistí Z. Krpata 

ve spolupráci se sekretariátem. Vyhlášení vítězů ČP jednotlivců proběhne při příležitosti jarních testů jako 

v roce 2018. 

 
 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

  □ 

 

 
  □ 

 

Výběr do SCM – po posledním závodě ČP v Kojetíně byl uzavřen žebříček kandidátů do SCM. První kolo výběru 

do SCM bylo schváleno výborem a následně rozeslány pozvánky na druhé kolo výběru. Druhé kolo výběru do SCM 

proběhne o víkendu 10. - 11. 11. v Nymburce. Všechny oddíly obdržely potřebné informace. 

Dotace MŠMT 2019 na sportovně talentovanou mládež – J. Boháč informoval, že v rámci podání žádosti o dotaci 

na talentovanou mládež MŠMT pro rok 2019 bude MŠMT pravděpodobně vyžadovat od všech sportovních svazů 

předložení nového projektu na přípravu talentované mládeže. Projekty SCM a SpS budou muset být upřesněny podle 

zadání dotačního programu „talent 2019“. 
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      3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

     RDS    

□ VT v dějišti OH 2020 Japonsko - P. Hottmar písemně informoval o probíhajícím kempu v Japonsku, na základně 

vytvořené v loňském roce. Kempu se účastní Josef Dostál, Martin Fuksa a dalších 9 závodníků. Příprava probíhá 

podle plánů, zázemí pro závěrečný kemp českého týmu před OH 2020 postupně ujasňováno. P. Hottmar 

vyjednává podmínky pro další pobyty a hlavně kemp před OH. Je snaha o vyjednání dohody o exkluzivitě zázemí 

v nové loděnici pro český tým, o místo se totiž již začaly zajímat i jiné týmy. 
Od ČOV byla potvrzena částka na zajištění financování letošního kempu ve výši 1 250 000 Kč, Dukla na náklady 

kempu přispěje částkou 200 000 Kč, zbytek nákladů uhradí svaz. 
 

□ Podzimní tréninkové kempy – skupina Dukly trenéra Součka začala podzimní dlouhodobý tréninkový kemp v 

kalifornské Chula Vistě, zázemí a trenérskou asistenci zajištuje J. Dziadkowiec. J. Ježová se připojila k elitní 

tréninkové skupině kanadských kanoistek na jejich VT v Miami. VSC při USK Praha a C2 Dvořák-Janda 

vycestovala na přípravu do španělské Sevilly.  
 

□ 

 

Testování tenzometrie – P. Hottmar zaslal členům výboru informaci o testování tenzometrie v Račicích. 

Výsledky byly podrobně konzultovány s trenéry. Grafické výsledky testů byly trenérům zaslány, písemné 

hodnocení a doporučení pro jednotlivé závodníky bude zpracovatelem Z. Staniakem zasláno do dvou týdnů od 

ukončení testů. 
 

□ 

 

Smlouva s J. Dziadkowiecem – J.Boháč informoval o jednání s J. Dziadkowiecem o uzavření a obsahu smlouvy 

na sezonu 2019. Z diskuse všech přítomných členů výboru jednomyslně vyplynula potřeba prodloužení kontraktu 

pro zajištění přípravných pobytů v Chula Vistě, konzultační činnost, pro trenérskou asistenci při kempech a 

soutěžích RD v USA i v Evropě. Podle dispozic trenéra RD a v součinnosti s osobními trenéry se bude podílet 

na přípravě čtyřkajaku.   
  

□ 

 

Příprava nominačních kritérií 2019 – zatím není zveřejněn program a časový pořad MS v Szegedu, NK proto 

nelze definitivně nastavit. Výbor bez výhrad projednal dosavadní návrh kritérií a vyzval trenéra RD P. Hottmara 

k předložení konkrétnější představy o podobě dlouhodobé speciální přípravy kandidátů startu na K4, o procesu 

sestavování posádky K4 a určení kompetencí, kdo v které fázi přípravy bude koordinovat a řídit přípravu K4. 
 

□ 

 

Oponentury ASC a VSC – podána informace o plánovaných oponenturách plánů 2019 a vyhodnocení sezony 

2018 v resortních centrech, 7. 11. na VSC a 12. 11. na Dukle, za přítomnosti zástupců resortu, MŠMT a ČOV.  

  

RDJ  

□ 

 

 

 

Informace o připravenosti akcí pro RDJ – výbor vzal na vědomí, že do oddílů jsou zasílány informace o kempech 

v Nymburku, v Livignu, v  Bedřichově a na Benecku. P. Hottmar připravuje na základě přihlášek členů RDJ 

obsazení na jednotlivé VT RDJ. Předběžně jsou také dohodnuté termíny tradičních jarních kempů na Obozu.  
 

 

RDM 
 

□ 

 

Nominační kritéria RDM – NK na rok 2019 byla reprezentačním trenérem T. Ježkem představena výboru a po 

projednání následně schválena.  

□ 

 

Rozpočet RDM – T. Ježek vypracoval rozpočet RDM na rok 2019, který je mírně navýšen z důvodu dražšího 

MSM, které se uskuteční v Číně. Rozpočet byl projednán, upraven a schválen výborem. 
 

□ 

 

 

ČP v maratónu – žebříček ČP 2018 byl uzavřen, první dva jednotlivci v pořadí v kategorii K1 a C1 obdrží jako 

cenu za vítězství v seriálu závodů příspěvek na účast na mezinárodních maratónských soutěžích 2019, stejně jako 

v loňském roce. 
 

□ 

 

Nominační závod v maratónu – na základě výsledku vypsaného výběrového řízení na pořadatele závodu bude 

upřesněna lokalita nominačního závodu. 
 

□ 

 

J. Březina vítěz SP v maratónu – Výbor ocenil vítězství J. Březiny v letošním ročníku Světového poháru ICF 

v kanoistickém maratonu, kdy se z pohledu ICF zařadil po boku dalších letošních vítězů SP z České republiky 

M. Fuksy a J. Prskavce.  
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          4.   Různé 
 

□ 

 

Ú- 6/3/18 trvá: Informace o průběžném hospodaření a výhledu hospodářského výsledku Národního 

olympijského centra vodních sportů v Račicích za rok 2018 bude podána na příštím výboru. Výbor NOC-VS 

projedná průběžné hospodaření NOC za rok 2018 na své schůzi 8.11. Podle předběžných výsledků je 

hospodaření výrazně úspornější, než v předchozích dvou letech. Došlo k úspoře provozních nákladů i povinných 

finančních podílů na investicích ze státní dotace. Významným přínosem pro NOC byla i finančně úspěšná 

organizace MSJ 2018 ve veslování. 
 

□ 

 

Rozdělení dotací oddílům – proces rozesílání dotací do oddílů probíhá podle plánu. Komplikace s rozesíláním 

dotačních peněz nastala v Přerově díky nejasnostem mezi kanoistickým oddílem a mateřskou TJ. Řešení ve 

prospěch oddílu kanoistiky, při splnění oprávněných požadavků TJ probíhá. 
 

□ 

 

Dotační program 2019 – Je předpoklad, že koncem listopadu 2018 bude vypsán nový dotační program na příští 

rok, je třeba připravit žádosti za celý svaz. Není zatím jasné, jakou formou bude možné finančně podporovat 

oddíly, Zda dotací, fakturačně, nebo napřímo z ČSK. Proběhla diskuse o využívání státní dotace oddílům přímo 

z MŠMT v programu Můj klub 2019. Výbor diskutoval postupy jiných sportovních svazů, které podmiňují 

poskytování svazové podpory čerpáním ministerské dotace pro kluby. Věc bude řešena na celosvazové úrovni. 

Podání žádosti na MŠMT rok 2019 bylo pro kluby administrativně letos podstatně jednodušší než v loňském 

roce.  
 

□ 

 

Dotace na významné sportovní akce MŠMT 2019 – P. Mokrý a J. Boháč podali informaci, že žádost o dotaci na 

ME juniorů a U23 2019 a žádost na předfinancování přípravy SP a Q-OH a 2020 byla P. Šebestou a sekretariátem 

zpracována a podána v termínu na MŠMT. 
 

□ 

 

Kalendář ČSK – P. Hottmar pracuje s B. Žehanovou na obrázkovém kalendáři ČSK pro rok 2019, aby se stihl 

vytisknout do termínu konání valné hromady SRK ČSK. 
                                           

□ 

 

Disciplinární řízení s TJ VS Litovel - ustavená disciplinární komise čeká na potřebné podklady od STK, aby 

mohla rozhodnout o dalším postupu.   
 

□ 

 

Anketa Kanoista roku 2018 – akce Kanoista roku 2018 byla hodnocena velmi dobře, zdařilá společenská akce 

v krátkém a dynamickém formátu, s intenzivní mediální odezvou, se konala 23. 10. v Praze. Spokojenost byla 

vyslovena napříč sekcemi ČSK, včetně STK dračích lodí a freestyle, jejichž závodníci se v anketě díky skvělým 

výsledkům objevili.  
 

□ 

 

Příprava VH SRK ČSK – byla rekapitulována příprava a potřebná administrativa k organizaci valné hromady 

SRK ČSK 1. 12. v Nymburce. Probíhá zpracování a kompletace písemných zpráv dodaných od předsedů komisí 

reprezentačními trenéry RDS, RDJ, RDM, vedoucím trenérem SCM a zástupcem komisí veteránské kanoistiky. 

Sekretariát zpracovává hospodářskou zprávu. Oddíly obdržely informaci o konání VH. Pozvánka s programem 

jednání a potřebnými  materiály bude do oddílů rozeslána mailem nejpozději 16. 11. 2018. 

 

 
 

  

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  J. Adam                                                 

 


